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Protokoll   
fra 

hovedstyremøte 11/2024 
 

Det ble avholdt hovedstyremøte i Juristforbundet onsdag 23- oktober 2024.  
Møtet ble avholdt i Juristenes Hus fra kl. 17.00 - 20.00 
 
 
Til stede 
fra hovedstyret: Sverre Bromander, Benedicte Gram-Knutsen, Ina Annett Grunnvåg, Jon Ole 

Bjørklund Whist, Nasjida Noorestany, Rannveig Sørskaar, Anders Schrøder 
Amundsen, Kay André Brudvik Haugen, Anne-Kristine Roland og Erik Graff  

 
Forfall:  Torbjørn Saggau Holm og Andrè Oktay Dahl  
 
Fra sekretariatet: Magne Skram Hegerberg, og Mette-Sofie Kjølsrød  
    
 

 
Dagsorden            
 
 
Sak 154/24 LM24 – Sak fra JF-Stat - Krav til stillingskoder for jurister i statlig sektor       
 Rannveig Sørskaar redegjorde for forslaget.  
 Det ble påpekt under de påfølgende drøftelsene, at saken kunne vært tatt inn under 

både prinsipprogrammet og hovedsatsningsområdene, samt at denne problemstillingen 
også kan være en del av strategiprosessen – JF-2030. 

 
Hovedstyrets  
innstilling:  Oversendes hovedstyret for videre oppfølging 

  
Sak 155/24 LM24 – Sak fra JF-Stat – Jurister i samfunnet       

  Rannveig Sørskaar redegjorde for forslaget og understreket at hun ønsker at sakene 
som fremmes skal bidra til å styrke felleskapet – ikke bidra til opprettholdelse av 
seksjonenes egeninteresser og særegenheter.  

 Under drøftelsene ble det blant annet uttalt at forslaget fra JF-Stat med fordel kunne 
vært noe mer konkret definert samt at det også er definert et punkt i 
prinsipprogrammet som omhandler nettopp dette.  

 

    
Hovedstyrets  
Innstilling:  Oversendes hovedstyret for videre oppfølging. 
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Sak 156/24 LM24 – Sak fra JF-Stat – Tilrettelegging for tillitsvalgte over hele landet     
Rannveig Sørskaar redegjorde for forslaget. Hun presiserte at det ikke er meningen at 
prosjektet skal få budsjettmessige konsekvenser, men at målet er at det skal gjøres mer 
attraktivt å være tillitsvalgt utenfor sentralt Oslo-område.  
Styret ga uttrykk for støtte til prosjektet, men at det var ønske om en gjennomgang og 
tydeliggjøring av innholdet.  
Redaksjonskomitéen fikk i oppdrag å gå gjennom teksten.    

 
Hovedstyrets 
innstilling:   Anbefales vedtatt med redaksjonskomitéens redigering.  
  
  
Sak 157/24 LM24 – Sak fra JF-Privat – Et balansert arbeids- og familieliv     
  Denne saken har elementer av prinsipprogram, hovedsatsingsområder og resolusjon.  

Det foreslås å omarbeide deler av teksten til en resolusjon. Det bør avklares om saken 
også har en budsjettmessig side.  
   

Hovedstyrets 
innstilling:  Saken utsettes til i morgen.  
 

  
Sak 158/24  LM24 – Sak fra JF-Dommerforeningen – Økning av seksjonens budsjett       

Styret drøftet hvordan behov for midler til tillitsvalgtopplæring i områder uten OU-
midler best kan løses. Det bør ikke være ulike ordninger for ulike seksjoner, ref. også sak 
fra JF-Privat. 
Et flertall i styret ga uttrykk for at slike utgifter bør tas av «fellesen». 
 

Hovedstyrets 
Innstilling:  Saken hensyntas gjennom vurdert styrking av post 60045 – Åpning av kurs for 

tillitsvalgte uten OU. 
 
 

 Sak 159/24 LM24 – Sak fra JF-Student – Vedtektsendring (korrigert) § 2-1 Medlemskap       
 Anne-Kristine Roland redegjorde for forslaget fra JF-Student som dreier seg om å åpne 

for fortsatt medlemskap i Juristforbundet for de som tar en master i utlandet. To 
alternative forslag var fremmet.  Styret støtter alternativ 2.Bestemmelsen bær 
suppleres med nærmere retningslinjer som godkjennes av hovedstyret.  

 
Hovedstyrets 
innstilling:  Hovedstyret støtter alternativ 2 som tas inn i § 2-1 bokstav C annet punktum. 

“Studenter som tar en master i rettsvitenskap i utlandet kan søke om å opprettholde et 
begrenset medlemskap under utdanningen.” 

 

  
Sak 160/24  LM24 – Sak fra JF-Student – Vedtektsendring § 3-1-1 Delegater        

Anne-Kristine Roland redegjorde for forslaget fra JF- Student om at også 
studentseksjonen skal være med i den proporsjonale beregningen av delegater til 
landsmøtet.  
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Under de følgende drøftelsene ga styret uttrykk for at det kan være gode grunner til å 
se nærmere på representasjonen på landsmøtet, også hva angår antall og geografi, men 
at dette bør ses på i en større sammenheng.   
 

Hovedstyrets 
innstilling:  Forslaget vedtas ikke. 
 

  
Sak 161/24  LM24 – Sak fra JF-Student – Økning av budsjettet til seksjonen  
 Anne-Kristine Roland redegjorde for forslaget som innebærer å øke     

seksjonens budsjett med 6 G pr år i de to kommende landsmøteperiodene.  
Styret drøftet forslaget i lys av seksjonens mål, aktivitetsnivå, økningen i antall 
studiesteder og betydningen av å rekruttere flere studentmedlemmer. Det ble 
understreket at hovedstyret har et klart ønske om å støtte opp om arbeidet i 
studentseksjonen, men at det samtidig er viktig å se på Juristforbundets samlede 
økonomiske situasjon.  
 

Hovedstyrets  
innstilling:  Hovedstyret var delt i sin innstilling: 2 styremedlemmer var positive til en økning av 

budsjettet med 2 G, og 7 styremedlemmer stemte for at saken overføres til hovedstyret.  
  
  
Sak 162/24  LM24 – Sak fra JF-Student –Økning av budsjettet til prosjekt 5000        
 Anne-Kristine Roland redegjorde for forslaget fra student seksjonen om å øke 

bevilgningen til prosjekt 5000 med NOK 350 000 for 2025. 
 Hun gikk gjennom hvilke tiltak som er tenkt gjennomført ved en styrket økonomisk 

situasjon.  
 Det ble blant annet påpekt under drøftelsene at målgruppen for Prosjekt 5000 er hele 

medlemsmassen og at det som startet som et prosjektarbeid, i realiteten nå er den del 
av driften for å rekruttere og beholde medlemmene.  

 
Hovedstyrets  
innstilling:  Saken ivaretas gjennom behandlingen av rammebudsjettet. 
 

Sak 163/24 LM24 - Rammebudsjett 2025 – 2026        
Generalsekretæren gikk gjennom hovedelementene i notatet om rammebudsjett før 
han overlot ordet til økonomisjefen som redegjorde nærmere for detaljene og 
forutsetningene, herunder kontingentforslaget.  
Styret ba om at det blir tydeliggjort hvilke fullmakter det bes om i perioden; kontingent, 
lønnsramme og omdisponering. Det ble også understreket at landsmøtet skal vedta en 
rammefullmakt, ref. vedtektene og at det bør tas inn i saksdokumentet hvilken plan 
styret har for oppbygging av kapital forutsatt balanse i regnskapet.  
Styret ba også om at det tas inn en egen oversikt over OU-regnskapet og inntekter i 
form av særkontingent.  
Avslutningsvis ble det også foreslått å ta inn en kort omtale av noen av de viktigste 
medlemsfordelene slik at det kommer frem hva medlemmene får igjen for 
kontingenten.  

   
Vedtak: Endelig forslag til rammebudsjett legges frem på morgendagens styremøte.  
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Sak 164/24 LM24 – Resolusjon - Digitaliseringens konsekvenser for rettssikkerheten   
 Det ble ikke tid til å gjennomgå resolusjonen 
 
Innstilling:  Utsettes til i morgen. 
  
Sak 165/24 LM24 – Resolusjon - Juristers uavhengighet – en nødvendighet for    

rettssikkerheten  
  Det ble ikke tid til å gjennomgå resolusjonen 
 
 

Innstilling:  Utsettes til i morgen. 
 

  
Sak 166/24 LM24 – Resolusjon - Styrket rettssikkerhet og beskyttelse mot voldtekt    
 Det ble ikke tid til å gjennomgå resolusjonen 
 
   

Innstilling:   Utsettes til i morgen. 
 
 

 
 
28.10.24 
MSK 


